



Date :16/12/2021

تاريخ 2021/12/16م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد...

Appointment of Finance Manager and CFO**تعيين مدير المالية والرئيس المالي**

Salalah Mills Company SAOG is pleased to announce that the Board of Directors has approved the appointment of Mr. Kareem bin Said Al Kathairy as Finance Manager instead of the resigned Finance Manager as of December 16, 2021.

And the appointment Mr. Ravi Tripathi as Chief Financial Officer with effect from 16 December 2021.

Mr. Ravi Tripathi has experience of more than 25 years and holds Chartered Accountant Certificate and Master of Commerce with First Distinction, Executive Postgraduate Diplomas in Public Administration, Strategies and Finance. And he held the position of Chief Financial Officer in Five Star Group in Egypt, which works in the same field. The company's Board of Directors wishes them success in their new positions in the company .

يسر شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن تعلن عن موافقة مجلس الإدارة على تعيين الفاضل / كريم بن سعيد الكثيري مدير للمالية بدلا من مدير المالية المستقيل اعتبارا من تاريخ 16 ديسمبر 2021م.

كما تمت الموافقة على تعيين الفاضل / رافي تريباتي في منصب الرئيس المالي اعتبارا من تاريخ 16 ديسمبر 2021.

لدى الرئيس المالي خبرة لأكثر من 25 سنة في المجال المالي وحاصل على شهادة محاسب قانوني وشهادة ماجستير تجارة بدرجة إمتياز أول ودبلوم دراسات عليا في الإدارة العامة والاستراتيجيات والمالية وشغل منصب الرئيس المالي في مجموعة خمس نجوم في مصر والتي تعمل في نفس المجال.

يتمنى مجلس إدارة الشركة التوفيق لهم في مناصبهم الجديدة في الشركة .

وتفضلو بقبول فائق الاحترام

Ahmed bin Alawi Al Dhahab

CEO

أحمد بن علوي الذهب

الرئيس التنفيذي

